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Sesja Gminnej Rady Seniorów w Wieliczce
 
 
Pan Burmistrz poinformował o uruchomieniu przy budynku dworca autobusowego Punktu
Informacyjnego, w którym można uzyskać informacje dotyczące uchodźców, możliwości
zakwaterowania, zapisania dziecka do szkoły lub przedszkola, porady prawnej itp. W tym
miejscu został też uruchomiony punkt wydający ciepły posiłek. Kolejne wyzwanie logistyczne
to sprawy oragnizacyjno- prawne, czynności które uchodźcy muszą dopełnić w urzędzie.
Burmistrz stwierdził, że Gmina będzie robić wszystko żeby rozwiązać te problemy i będzie
pomagać jak długo będzie potrzeba przy olbrzymim wsparciu naszej społeczności i
wolontariuszy.
 
 
Następnie głos zabrał p.Piotr Krupa, który przybliżył zebranym warianty związane ze
studium korytarzowym drogi S7. Radni z zainteresowaniem słuchali wystąpienia zadając też
pytania dotyczące możliwości zmiany tego studium, jak również propozycji przeprowadzenia
inwestycji w innej lokalizacji. Wszyscy wyrażali sprzeciw na taką inwestycję w Gminie
Wieliczka.
 
 
Kolejnym prelegentem zaproszonym na sesję był Krzysztof Kałuża Dyrektor Wydziału Spraw
Komunalnych i Ochrony Środowiska, który pokrótce przedstawił organizacje transportu na
terenie Gminy. Liczne pytania zebranych dotyczyły możliwości dostosowania rozkładu jazdy
do potrzeb mieszkańców, np autobusu 224 który kursuje zbyt rzadko, poza tym prośba o
dostosowanie jego kursu do godzin wykładów uczestników Uniwersytetu III Wieku w
Sanktuarium w Łagiewnikach. Obecnie muszą wyjeżdżać godzinę wcześniej, po wykładzie
czas oczekiwania na kolejny kurs 224 to ok. 15 godziny. Jest to grupa ok.50 osobowa
dojeżdżająca z Wieliczki. Podobny problem maja mieszkańcy osiedla Zdrojowego, ulicy
Kościuszki, korzystający z linii 224.
 
 
Padła propozycja zmiany trasy linii 244 /przejazd przez miasto jak 304, a potem trasą 224.
Poruszany był też temat niebezpieczeństwa związanego z brakiem poboczy od Biedronki do
ul. Kościuszki. Nie mam tak właściwie żadnej możliwości bezpiecznego przejścia, Na tym
odcinku pies zmuszeni są iść ulicą bez możliwości odsunięcia się przed nadjeżdżającymi
samochodami. W perspektywie budującej się nieopodal szkoły, co wiązać się będzie ze
znacznym ruchem samochodowym jest to realne zagrożenie zarówno dla dzieci jak również
ludzi starszych.
 
 
Kolejny punkt to podjęcie 6 uchwał. Wszystkie uchwały zostały podjęte jednogłośnie:

W sprawie podjęcia uchwały przeciw budowie drogi S7



W sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Gminnej Rady Seniorów w Wieliczce
za rok 2021
W sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Gminnej Rady Seniorów na 2022 r.
W sprawie zatwierdzenia regulaminu konkursu "Miejsce Przyjazne Seniorom"
W sprawie zatwierdzenia regulaminu konkursu literackiego "Pisane nie do szuflady"
W sprawie zatwierdzenie Apelu o godne traktowanie osób starszych.

 

Radni pozytywnie przyjęli propozycję organizacji Zbiórki Funduszy na potrzeby uchodźców z
Ukrainy - Senior - Seniorowi.


